
Repræsentantskabet for bådpladslejerne i Vedbæk Havn 
 

Hilsen til bådpladslejerne, november 2020. 
 
 

Nu er det et års tid siden, at I valgte os til Repræsentantskabet. Her får I en kort 
orientering fra os. 
 
1) Repræsentantskabet har etableret sig og: 
 
- gennemført tilfredshedsundersøgelse, som er blevet gennemgået og drøftet i 
Havnebestyrelsen på mødet den 11. nov. Havnebestyrelsen udtrykte stor glæde over at vi 
havde spurgt og fået mange input fra jer. Tak for jeres bidrag. 
 
- overdraget en række opmærksomhedspunkter I har fremført til Havnekontoret og 
besluttet, at vi i første omgang vil arbejde videre med parkeringssituationen samt havnens 
generelle økonomi. 
 
-bakket op om en udvidelse af de offentlige toiletfaciliteter, så sejlerne fortsat kan have 
deres egne, hvortil der skal anvendes kode. Arbejdet udføres hen over vinteren.  
 
2) Repræsentantskabets arbejdsform 
 
Vi mødes månedligt i perioden feb.- nov. og modtager gerne kommentarer og forslag til 
forbedringer mv. via vores mail boks, repraesentantskabet@vedbaekhavn.dk 
 
 
3) Orientering 
 
Et år i coronaens tegn har betydet mange og ikke mindst nye sejlere i havnen. Velkommen 
til jer. Der plejer at anløbe ca. 1100 dagsgæster i sommerperioden. I år har vi rundet 1200 
gæster. 
 
Der er 160 nye på ventelisten til en bådplads i Vedbæk Havn - stadig meget attraktiv havn 
vi har. 
 
Til april/maj 2021 forventer vi at tage imod en nuværende bådpladslejers nye båd. Det 
bliver et stort skib på mere end 100 fod. . Til orientering vil Vedbæk havns økonomi ikke 
blive belastet af de nødvendige tilpasninger af havnen.  
 
Piererne (ende-stykkerne på broerne) indgår fra næste sæson formelt som bådpladser og 
lejen fastsættes efter samme takst som flydebroerne. Endvidere får havnen nyt tankanlæg 
inden udgangen af året. 
 
Med sejlerhilsen og ønske om en god vinter på land eller i vand 
Ida Blenner Bogason, Michael de Bang, Niels Munk-Jensen, Jørgen Vinding, Niels Friis-Hansen 
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